
 
 

KONFERENCIJA ZA TISAK HDZ KUTINA 
 
Proračun Grada Kutine za 2017. godinu 

 Na posljednjoj 33. sjednici Gradskog vijeća Grada Kutine SDP i koalicija donijeli su 

treću izmjenu proračuna za 2016. godinu i Proračun za 2017. godinu. Amandmani od oporbe 

nisu prihvaćeni, iako bi njihova primjena dala doprinos razvoju Kutine i olakšala barem malo 

život građana, već je izglasan proračun koji nastavlja smjer  planiranja nerealnih prihoda i 

povećane potrošnje vidljivo usmjerene za potrebe lokalnih izbora i stvaranja uvjeta ostanka 

predsjednika SDP-a Andrije Rudića na mjestu gradonačelnika.  

 Jako nam je žao što nije prihvaćen naš prijedlog da se u 2017. godini započne sa 

gradnjom stanova za branitelje na novome trgu.   

Od početka mandata ove aktualne vlasti koju predvodi SDP na čelu sa njihovim 

predsjednikom gradonačelnikom Andrijom Rudićem upozoravamo na nepravilnosti i 

nerealnosti kod donošenja i izmjena Proračuna Grada Kutine. 

Mi vijećnici HDZ uporno upozoravamo  kako SDP radi veliku štetu građanima i gospodarstvu 

Grada Kutine, prvenstveno bespotrebnim političkim zapošljavanjem sebi odanih ljudi u gradu 

i gradskim poduzećima gdje imaju utjecaj. Takvim načinom rada povećana je potrošnju za 

plaće za preko 3 milijuna kuna. Lošim  upravljanjem onemogućili su da se sredstva građana 

grada ne troše za investicije i za gospodarstvo čime bi  poduzetnicima omogućili 

zapošljavanje novih radnika. Povećanje komunalne naknade jedan je od većih udara na 

gospodarstvo Kutine, na koji smo također upozoravali.  

 Rashodi za razne kulturne i druge manifestacije povećavaju se svake godine. Za 

posljedicu imamo nedostatak proračunskih sredstva i nužnost dizanja kredita za realizaciju i 

najmanje investicije (sanacija klizišta, pješačke staze ...).  Ovakvim ponašanjem 

Gradonačelnika i njegove vlasti onemogućava se održavanje postojeće gradske imovine, a 

pogotovo se ne ulaže u nove kapitalne objekte u gradu.  

 Vijećnici HDZ-a protekle tri godine predlažu da se pokrene razvoj grada Kutine na 

način da se prekine trošenje proračunskih sredstva na promociju gradonačelnika Andrije 

Rudića (osobni časopis Kutina-naš grad, priredbe, putovanja, kupovina glasaća financiranjem 

podobnih udruga...).  

Predlagali smo u više navrata da se proračunskim sredstvima intenzivno radi na slijedećim 

projektima:  

1. Nastavi investicija rekonstrukcije svih gradskih cesta na području grada Kutine a 

koju smo započeli 2008. godine i koja je do 2013. godine završena u obimu od cca. 

50%. Predlagali smo da se sanacija gradskih i prigradskih cesta nastavi prema 

postojećem planu. U protekle tri godine aktivnost sanacije gradskih cesta potpuno je 

obustavljena.  

2. Gradnja stanova za branitelje. U Kutini je prethodna vlast stambeno zbrinula 110 

branitelja u nekoliko objekta i to bez i najmanjeg politiziranja. Tražili smo da se 

stambeno zbrine 20 branitelja izgradnjom stambenog objekta. Gradonačelnik Andrija 

Rudić ovaj projekt cijelo vrijeme koristi za pridobivanje naklonosti branitelja i 

vjerojatno ga nema namjeru realizirati.   



 
3. Poboljšanje zdravstvene usluge u Kutini (specijalisti u Domu zdravlja, 

mikrobiološkog laboratorija, Hitna služba ...). Gradonačelnik i SDP imali su glavno 

predizborno obećanje  otvaranje rodilišta u Kutini. Prevarili su građane i otišli korak 

dalje optuživanjem županije i odbijanjem povećanog sufinanciranja  u svrhu 

poboljšanja zdravstvene usluge. Predlažemo da se više novca preusmjeri na 

poboljšanje zdravstvene usluge u Domu zdravlja Kutina.  

4. Stalno smo tražili konkretne aktivnosti za mlade. Predlagali smo da se omogući rad 

kultne „Barake“, jer smo uvjereni da bi uz pomoć grada moglo oživjeti to mjesto 

koncertnih događanja koja su bila vrlo poznata.  

5. Nastavi realizacija projekta izgradnje magistralnog vodovoda i kanalizacije.  

Izgradnja magistralnog vodovoda usporena je dolaskom Andrije Rudića za 

gradonačelnika. Očito je da izgradnju vodovoda koju je pripremila prošla vlast  

namjerno usporavana sa ciljem da se aktivnost odvije u vrijeme slijedećih lokalnih 

izbora.  
 

Izbori za VMO Kutina i pripreme za Lokalne izbore 2017. 

 

Ovu priliku koristim da u ime HDZ -a Kutina i u svoje osobno ime zahvalim 

građanima Kutine koji su dali podršku listi HDZ-a na izborima za VMO Kutina. 

Posebno nas veseli rezultat koji smo ostvarili u gradu Kutini gdje smo osvojili daleko najveći 

broj glasova, čime je HDZ dokazao da je pojedinačno najjača stranka u gradu Kutini, a dobar 

rezultat je postignut na „vjerodostojnosti“ stranke u zalaganju za razvoj grada Kutine i 

njegovih prigradskih naselja.  

 Građani Kutne, društveni i gospodarski subjekti, intenzivno traže od HDZ Kutina da 

se izjasne u svezi svojih planova za predstojeće lokalne izbore. U svim segmentima života 

grada Kutine osjeća se atmosfera da za budućnost grada nije dobro da SDP i njihov 

predsjednik Andrija Rudić ostanu još jedan mandat na vlasti u Kutini. 

HDZ Kutina je spreman preuzeti odgovornost pokretanja Kutine u gospodarskom i svim 

ostalim segmentima života, te služiti građanima Kutine i to vjerodostojno za dobrobit svih. Na 

posljednjoj sjednici Gradskog odbora i predsjednika Temeljnih ogranka dana je jednoglasna 

podrška predsjedniku HDZ Kutina ZLATKU BABIĆU za kandidaturu za gradonačelnika 

Grada Kutine na predstojećim lokalnim izborima. Na ovaj prijedlog GO HDZ Kutina treba 

dati suglasnost Županijskog odbor i Središnjice HDZ-a. Tek nakon dobivene suglasnosti 

nadležnih stranačkih tijela kandidatura ZLATKA BABIĆA za gradonačelnika Kutine će moći 

biti službeno objavljena.  

    Predsjedništvo GO HDZ Kutina: 
Zlatko Babić – predsjednik GO HDZ-a Kutina 
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